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Mye av det helhetlige inntrykket av en trivelig, historisk by som faller fint inn i terrenget
er de siste årene blitt ødelagt med høyhus som står i grell kontrast til den øvrige
bebyggelsen, samt trange gater som gjør områdene mørkere og fjerner utsynet.   Det er
blitt veldig mye betong og asfalt.

Forslaget som er lagt fram for Dokken50 ser fantastisk ut, men la for all del alt det grønne
ikke bare være til pynt på planen slik vi veldig ofte opplever,  men bli en del av
virkeligheten.  Og jeg håper at den gode tilkomsten for alle mot sjøen ikke krymper, men
heller utvides.  Tror de fleste i Bergen føler en sterk tilhørighet til havet ettersom vi er en
havneby, men mye av tilkomsten til sjøen er blitt redusert, ikke minst ved inngjerdingen på
Skolten.

Er også veldig redd for at utbyggerne etterhvert hevder at de trenger mer rom, flere etasjer
osv.  Og slik kan vi ende opp med noe helt annet enn det som nå legges fram.

Vil også vise til artikkelen til Anne Rokkan i Bergens Tidene 16.1.21, «Hvem skal få bo på
Dokken?», som jeg mener trekker fram en rekke veldig viktige momenter.

Lykke til med å skape noe fantastisk på Dokken !
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